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Protokollsanteckning ärende 18, Plan för samhällsbyggnad och lokalförsörjning i 

Huddinge 2020–2022 med utblick till 2033 

 

Drevvikenpartiet ser fram emot den utvecklingsplan som nu startar för Skogås och 

Trångsund. Den kan ge förutsättningar för att komma vidare med de goda ambitioner 

som finns i Översiktsplan 2030 och ska genomföras i nära dialog med invånarna. 

Den starka utvecklingen i de övriga tre områdena gör dock att Östra Huddinge, som 

tidigare utgjort 25 procent av kommunens totala befolkning, i slutet av planperioden 

kommer att ha sjunkit ner till 17 procent. 

Vi menar inte att utvecklingen måste se likadan ut i hela kommunen men vi måste se till 

att invånarna har möjlighet att flytta inom sitt område när man behöver en annan typ av 

bostad, att ungdomar ska kunna flytta hemifrån och att seniorer ska kunna få en 

seniorbostad.  

Likaså behövs arbetsplatser i alla kommundelar för att vi ska kunna uppnå den 

beslutade arbetsplatskvoten om 1,0 och strävan om jämlikhet i kommunen. 

Vi delar inte uppfattningen att barnunderlaget inte är tillräckligt för att motivera en 

förskola/skola i Vidja, nu när omvandlingen går över i etapp två. Det håller inte på sikt 

att bussa/skjutsa ett ökande antal förskolebarn och elever till Trångsund.  

Utbyggnad av vatten och avloppsystemet, samt möjlighet till permanentbosättning i 

Lyckåshöjden finns inte med i planen. Detta projekt fanns med i tidigare plan, men har 

olyckligtvis skjutits fram, utan tidsplan. Drevvikenpartiet hade gärna sett ett tydligare 

besked till de boende när omvandlingen av området kan sätta igång, så att de vet vad de 

har att förhålla sig till. 
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